

白川乡合掌村 Shirakawa-go Gassho Village

吉隆坡国际机场 🏏 成田国际机场 (机上用餐)

在吉隆坡国际机场集合飞往成田国际机场,在飞机上过夜

成田国际机场-东京-富士 (午/晚)

抵达成田国际机场

浅草寺+仲见世商店街

浅草寺是东京都内历史最悠久的寺院,也是东京的第一观光胜地。新仲 见世商业街是日本古老的商业街。

筑地场外市场

成立于1935年的传统批发市场是日本的"美食街", 在这里, 可以品尝到 各种日本传统的食品。这里有无数的餐馆,引领美食潮流。

入住温泉酒店

富士 - 长野 (早/午/晚)

忍野八海

位于河口湖和山中湖之间的忍野八海,是拥有八个池塘的小村庄,池塘 里的水来自附近富士山山坡的融雪

西湖疗愈之里根场+和服体验

以传统毛茸古屋打造最具传统韵味的日本村落,搭配远方富士山美景, 换上日本的传统服饰漫游,体验这里的传统之美。

别名'乌城'黑白色对比,映照日本阿尔卑斯山脉。是日本现存最古老的五 重六层式国宝之城。

🗫 季节性红利:此红利期间将替代松本城

★富士芝樱祭(时间预计从4月15日-5月15日)

长野 - 高山 - 白川乡 - 长野 (早/午/晚)

这里完好地保存着江户时代街区和传统风格的建筑。漫步在街区之间, 你可以听到宁静舒缓的流水声,在这古朴的历史街区中感受到永恒的氛围。

这里是UNESCO世界文化遗产。因四面环山,水田纵横,以及保留了独 特的传统茅草"祈祷式手势"屋顶房屋所赋予的独特魅力,使其被誉为童 话小镇。

长野 - 东京 (早/午/晚)

大王芥末农场

建于1915年,位于安县野市。这里不仅能欣赏到秀丽景色,还能了解日 本芥末的历史文化,成为个中行家。

季节性水果采摘

体验及品尝采摘当季新鲜水果

集中了大小无数的餐馆、酒吧、俱乐部、歌厅、影院、剧院以及风俗营 业场所, 有着"日本第一欢乐街"之称。

季节安排和季节红利以出发日期为标准

(学TD女师和学TD4利以四及口期为标准 "开花的状况会因气候或季节的因素而有所变更,如遇气候因素(下雨或刮风或气温异常等), 导致其凋谢或未绽开,仍会依原行程前往景点纯欣赏,敬请见谅

6 6 东京 - 千葉 (早/午/晚)

🏂 季节安排 出发日期:

* 12月19日, 1月30日, 2月6日 和 5月6日

是东京的历史景点,供奉着明治天皇及昭宪皇太后的神社。神社内有多数 充满能量的景点,是具有能量的风水宝地。

母亲牧场+牧羊喂食

母亲牧场以其美丽的风景、多种多样的农场动物和农业体验而闻名。

三井奥特莱斯购物城木更津

是日本最大的奥特莱斯购物中心之一,拥有近 250 家商店。

🏂 季节安排 出发日期:

* 3月25日和3月27日

上野公园

它是东京最受欢迎、最热闹的赏樱胜地之一,中心道路两旁种植着 1000 多棵樱花树,吸引了大量的赏花派对。

母亲牧场+牧羊喂食

母亲牧场以其美丽的风景、多种多样的农场动物和农业体验而闻名。

三井奥特莱斯购物城木更津

是日本最大的奥特莱斯购物中心之一, 拥有近 250 家商店。

🛊 季节安排 出发日期: 🔭 * 4月17日

东京 - 栃木 - 茨城县 - 千葉 (早/午/晚)

足利花卉公园 (紫藤花季节)

在这里你将有机会看到这里最大的亮点,一株超过150年树龄的日本紫 藤将在4月中旬至5月中旬盛开。

国营常陆海滨公园(粉蝶花季节)

这里你将沉浸在色彩缤纷的郁金香花丛中和漫山天蓝色粉蝶花的壮丽景 色中。

千葉-成田国际机场 🏏 吉隆坡国际机场 📳

载送至成田国际机场乘搭飞机返回吉隆坡国际机场。



BEST OF CENTRAL JAPAN



KUL AIRPORT 冰 NARITA AIRPORT (MOB)

Meet at KLIA Airport for departure, overnight on flight.



NARITA AIRPORT - TOKYO - FUJI (L/D)

Meet and greet at Narita International Airport.

Asakusa Temple + Nakamise Street

Buddhist temple located in Asakusa. It is one of Tokyo's most colorful and popular temples. Nakamise is the most famous shopping street in

Tsukiji Outer Market

A traditional wholesale market established in 1935, is Japan's "Food Town", where one can encounter all kinds of traditional Japanese foods. A mixture of wholesales and retail shops, alond with numerous restaurants, line street and new culinary trends are born here.

Overnight at hotspring hotel



FUJI - NAGANO (B/L/D)

Oshino Hakkai

Situated in between Lake Kawaguchiko and Lake Yamanakako. Oshino Hakkai is a small village with eight ponds that filled by snow melt from the slopes of nearby Mt Fuji.

yashi No Sato Nemba + Kimono wearing

A Japanese village with traditional thatched houses and the beautiful scenery of Mount Fuji in the distance awaits you. Experience the traditional beauty here by changing into traditional Japanese costumes.

Matsumoto Castle Park

A national treasure as the oldest extant five structure/six story castle in Japan. Its contrasting black and white, against the shining Japanese Alps makes for splendid scenery.

*Seasonal Bonus:

(This bonus period will replace Matsumoto Castle Park)

* Fuji Shibazakura Festival (From 15 April - 15 May)



NAGANO-TAKAYAMA-SHIRAKAWAGO-NAGANO (B/L/D)

Takayama Old Street

A well preserve traditional Edo-period style buildings, here you may experience a timeless feel with quaint historic district and the soothing sound of water.

Shirakawago Village

A UNESCO world heritage village renowned for its rich cultural heritage and unique traditional thatched 'hand in prayer style' Roof Houses.



NAGANO - TOKYO (B/L/D)

Daio Wasabi Farm

Establish in 1915 and located in Azumino. It is a popular tourist spot due to its watermills and for the river that's runs through it.

Seasonal Fruit Picking

Fruit picking experience and tasting.

Shinjuku Kabukicho Photostop

Is famous entertainment district best known for adult- oriented nightlife, often called the "Sleepless Town".

* Seasonal arrangement & bonus dates are based on departure date

* Flower blooms are subject to weather conditions. In the event of weather such as rain, wind, or abnormal temperatures causing withering or failure to bloom, the tour will still proceed to the scenic spot as originally planned. Your understanding is greatly appreciated.



TOKYO - CHIBA (B/L/D)

*Seasonal Arrangement

* (Departure date: 19 Dec, 30 Jan, 6 Feb & 6 May)

Is a shrine dedicated to the deified spirits of the Emperor Meiji and Empress Shoken.

Mother Farm + Sheep Feeding

Mother Farm is known for its beautiful landscapes, wide variety of farm animals, and agricultural experiences.

Mitsui Outlet Park Kisarazu

Is one of the largest outlet mall in Japan with almost 250 shops.

🕏 Seasonal Arrangement

(Departure date: 25 & 27 Mar)

Ueno Park (Sakura Expecting)It is one of Tokyo's most popular and lively cherry blossom spots, with more than 1000 cherry trees lining its central pathway, attracting large numbers of hanami parties.

Mother Farm + Sheep Feeding

Mother Farm is known for its beautiful landscapes, wide variety of farm animals, and agricultural experiences.

Mitsui Outlet Park Kisarazu

Is one of the largest outlet mall in Japan with almost 250 shops.

Seasonal Arrangement *Departure date: 17 Apr)

TOKYO - TOCHIGI - IBARAKI - CHIBA (B/L/D)

Ashikaga Flower Park (Wisteria Expecting)

You have a chance to view the biggest highlight here, a 150 years old great wisteria blooming from mid april to mid may.

Hitachi Seaside Park (Nemophilia Expecting)

Immerse yourself in amazing colourful tulips garden and breathtaking view of sky-blue nemophila spread out over the hill.



CHIBA-NARITA AIRPORT ✓ KUL AIRPORT(B)

Transfer to Narita Airport for flight departure.





餐食 & 酒店住宿 MEALS & ACCOMMODATIONS

● 当地特色餐: 5早餐, 5午餐, 5晚餐 (酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 日式天妇罗套餐, 朴叶味噌套餐, 涮涮锅, 餺飥面)

Meals: 5 breakfasts, 5 Lunches, 5 Dinners (Hotel kaiseki dinner or buffet, Japanese set lunch, tempura, Shabu-Shabu, Tempura, Hoto noodle, Hobamiso set)

Accommodation 住宿:

富士-1晚 (温泉酒店) | 长野-2晚 (1晚温泉酒店) | 东京-1晚 (市中心) | 千葉 - 1晚

Fuji - 1 night (onsen) | Nagano - 2 nights (1 night in onsen hotel) | Tokyo - 1 night (city center) | Chiba - 1 night



条规 TERMS & CONDITIONS

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间, Sense Japan将保留更改或取消行程的权利。

Sense Japan reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

- 详情条规,请参阅单据背页 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice
- 团队确认出发有最低人数要求 Minimum group size is required for a confirmed departure. .

每位参与Sense Japan旅游团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现 无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, Sense Japan一概不负责, 旅客需自行负 责额外费用。

Every person participating in Sense Japan tours shall travel at his/her own risk. WE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or others causes.

- 以上图片仅供参考,请以实物为准 All pictures shown are illustration purpose only.
- 行程的中文和英文描述内容若有不同,将以英文版为准 In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

日本团 - 附加条规 JAPAN TOURS

ADDITIONAL TERMS & CONDITIONS

- 所有行程以中文讲解为主。 若有需要,将提供简单的英语翻译。 Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.
- 房型以两张单人床为主 Room type are based on twin sharing room.

旅行必备 TRAVEL ESSENTIALS

• 护照或签证-团员有责任确保护照有效期至少6个月以上(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at lease six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

• 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险 Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Flight Details - Subject to Change

Flight Routing Date

> **OD 872 OD 873**

KUL / NRT NRT / KUL

0010 / 0825 0925 / 1555

注意事项 IMPORTANT NOTES*

- All MISC charges are subject to change without prior notice.
- Seats availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- Flight schedule above is subject to change
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent: